

Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd
No. 19 Xinhuanxi Road 300457 Tianjin, China
www.mnchip.com
Phone: 0086.22.5861155
Fax:0086.22.59861156
Mail:service@mnchip.com

MNCHIP

Letter of authorization

April 14, 2021

We, Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd., as original manufacturer of Blood Chemistry Analyzer Pointcare V3 as well as reagents and accessories for this analyzer, hereby certifies that Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd. authorize East Medical Group as MNCHIP's exclusive distributor for sales and service of the all veterinary products of our production in Russian Federation.

As a seller, Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd. guarantees the products against defects in materials and workmanship, and provides services based on the standard terms and conditions of MNCHIP's warranty policy.

This authorization of distribution rights is valid from the date of issuance up to December 31, 2021. Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd reserves the right to terminate the authorization upon thirty (30) days written notice.

Neither this Letter of authorization nor any further extension will impose any obligation or grant any rights regarding further distribution of products.

Yours sincerely,



Yang Chen

Авторизационное письмо

14 апреля 2021 г.

Мы, Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd., являющееся оригинальным производителем биохимического анализатора крови Pointcare, а также реагентов и аксессуаров для этого анализатора, настоящим удостоверяем, что Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd. утверждает East Medical Group (Группа Компаний Ист Медикал) в качестве эксклюзивного дистрибьютора MNCHIP по продажам и обслуживанию всей ветеринарной продукции производства MNCHIP на территории Российской Федерации.

Как поставщик, Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd. гарантирует отсутствие у поставляемых продуктов дефектов, связанных с используемыми материалами и производственными процессами, а также предоставляет услуги в соответствии со стандартными условиями гарантийной политики MNCHIP.

Данное письмо действительно с даты подписания до 31 декабря 2021 года включительно. Tianjin MNCHIP Technologies Co., Ltd оставляет за собой право прекратить действие разрешения в течение тридцати (30) дней после соответствующего письменного уведомления.

Ни это авторизационное письмо, ни какие-либо дальнейшие соглашения не налагают никаких обязательств или не предоставляют никаких прав в отношении дальнейшего распространения продуктов.

Искренне Ваш,



Yang Chen